
11. Padomes locekļi dar 

Lapmežciema pagasta konsultatīvās padomes 

SANĀKSMES PROTOKOLS 

Tukuma novadā, Lapmežciemā, Lapmežciema pagastā 

2025. gada 6.jūnijā plkst. 19:00                                               Nr. 3 (16) 

Lapmežciema pagasta konsultatīvās padomes (turpmāk – Padome) sēde sasaukta 2025. gada 6.jūnijā plkst. 

19:00 Liepu ielā 4, Lapmežciemā, Lapmežciema pagastā, Tukuma novadā, LV-3118. 

Sanāksmi atklāj Padomes priekšsēdētājs Dario Ramuss 

Sanāksmi protokolē: Dario Ramuss 

Sanāksmē piedalās desmit padomes locekļi: 

Valentīna Legzdiņa 

Gints Balodis 

Dace Treimane-Freimane 

Ilze Lapiņa 

Diāna Krastiņa 

Anita Alberta 

Indulis Skrebelis 

Dario Ramuss  

Pieaicināti: 

Laura Šmite –  Lapmežciema pārvaldes vadītāja 

Agnese Balandiņa - Ķemeru nacionālā parka dabas centra pārstāve 

Klātesot: 

Lapmežciema pagasta iedzīvotājiem. 

Sanāksmes darba kārtībā: 

• Lapmežciema pagasta pārvaldes vadītājas Lauras Šmites stāstījums par aktualitātēm par 

Lapmežciema pagastā, par paveikto un plāniem nākamajam periodam; 

• Jaunu dalībnieku uzņemšana Lapmežciema iedzīvotāju konsultatīvajā padomē 

•  Energokopienas veidošana Jūrciemos; 

• Iedzīvotāju iesūtītie jautājumi; 

• Nākamās sapulces norises vieta un laiks. 

Sapulces laikā tika izskatīti šādi jautājumi: 

1. Energokopienas veidošana Jūrciemos. 

Tika lemts atsaukties uz Latvijas Lauku Foruma lūgumu un uzņemt Latvijas Lauku kopienu 

parlamenta viesus no Vācijas, Šlēsvigas-Holšteinas. Šefību par viesiem uzņēmās Anita Alberta un 

Laura Šmite. 

2. Jaunu dalībnieku uzņemšana Lapmežciema iedzīvotāju konsultatīvajā padomē 

Padomes priekšsēdētājs Dario Ramuss, ņemot vērā aktīvo iesaisti Jūrciemu ikdienas dzīvē, kā 

arī Dabas aizsardzības Pārvaldes Pierīgas reģionālās administrācijas lūgumu (vēstule 

Nr. 1.6.1/3335/2025-N), ierosina uzņemt Lapmežciema pagasta iedzīvotāju konsultatīvajā 

padomē Ķemeru Nacionālā parka Dabas centra vadītāju Agnesi Balandiņu. 



Balsojums – 8 par no 8 klātesošiem. 

3. Dabas/pastaigu taka gar Kaņiera apvadkanālu. 

Turpināt strādāt pie šīs idejas, rast iespēju projektēšanai un realizācijai. 

4. Atšķirības starp iedzīvotāju konsultatīvo padomi un iedzīvotāju padomi. 

Dario Ramuss sniedza īsu skaidrojumu. 

5. Lapmežciema Brīvprātīgo ugunsdzēsēju komanda 

Dario Ramuss ierosināja rakstīt vēstuli Lapmežciema Brīvprātīgo ugunsdzēsēju komandas 

atbalstam un jaunas auto tehnikas iegādei. 

Balsojums – 8 par no 8 klātesošiem. 

6. Skaidras naudas izņemšana. 

Dario Ramuss apņēmās noskaidrot iespēju izņemt skaidru naudu veikalos Citadeles bankas 

klientiem. 

7. Laura Šmite informēja par: 

- bērnudārza “Vilnītis” - darbi pabeigti; 

- Ragaciema gājēju celiņa remonta un rekonstrukcijas - darbi pabeigti; 

- Ir saņemts atputekļošanas maeriāls, pēc greideršanas paveikšanas tiks veikta atputekļošanas 

maeriāla uzklāšana; 

- Ir noslēgts līgums un uzāksies darbi vecā Ķemeru ceļa posma pārbūvē: 

- Atkritumu izvešanas problēmas; 

8. Diāna Krastiņa ieosināja pārskatīt autobusu maršrutu inensitāti tūrisma sezonas laikā: 

Agnese Balandiņa ierosināja skolām apkopot informāciju par mācību grafikiem un saskanot tos ar 

Jūrmalas pilsētas domi. 

9. Padomes priekšsēdētājs Dario Ramuss ierosina nākamo sapulci sasaukt 06.08.2025, plkst. 19.00.  

Balsojums – 8 “par” no 8 klātesošiem. 

 

Sanāksme slēgta: plkst. 21.00 

Padomes priekšsēdētājs   (____________)    D. Ramuss 

Sanāksmi protokolēja   (____________)    D. Ramuss 

 


